

TRAXX BOX

- Tension Variable : 1V - 7.5V
Variable Wattage: 1V - 7.5V
- Limite Ohm : 0.20 Ohm
Limit Ohm: 0.20 Ohm
- Puissance : bridée à 180 W
Power: limited at 180W
- Double accus pour une puissance max
(accus non fournis)
*Dual battery for maximum power
(batteries not included)*
- Trappes magnétiques
Magnet doors
- Écran OLED : Volt, Ohm, niveau batterie
Displays Volt, Ohm, Battery level on the OLED
- Taille : 95 mm (hauteur) x 47 mm (largeur) x 26 mm (épaisseur)
Dimensions: 95 mm (height) x 47 mm (width) x 26 mm (thickness)



RDA TRAXX

- RDA bottom feeder
- Dual coil
Dual coil
- Plot : plaqué or
Pin: golden plated
- Isolant : peek
Insulator: peek
- Connexion : 510
Connection: 510
- Drip Tip en Delrin
Delrin Drip Tip
- Diamètre : 25 mm
Diameter: 25 mm
- Taille : 27mm (sans drip tip);
36mm (avec drip tip)
*Size: 27mm (without drip tip);
36mm (with drip tip)*

AIRFLOW
TOP
BOTTOM



DRIP TIP DELRIN
Pour éviter la SURCHAUFFE
To prevent OVERHEATING



CERAMIC COAT

Revêtement céramique pour donner une isolation thermique et une protection maximale à votre dripper !
Ceramic coat to give maximum heat insulation and protection to your dripper!

TRAXX™

J WELL®



DESIGNED IN FRANCE

www.jwellstores.com

TRAXX™

J WELL®

PUISSANCE TRAXX
TRAXX POWER



PUISSANCE MAX
MAXIMUM POWER



Faites place à TRAXX, la box qui a du caractère. Son apparence sportive dévoile son ambition de puissance. En effet, ses flancs proéminents dissimulent deux accus en série vous assurant une tension stable qui donnera du punch à vos montages. Grâce à son potentiomètre et à son écran discret vous aurez la possibilité de choisir facilement la tension souhaitée. Munis de toutes les sécurités adéquates, vous pourrez vaper jusqu'à 0.2Ohms. Ainsi, accompagné de son large dripper inclus, le « cloud chasing » est à votre portée. En effet ce RDA de 25mm saura s'adapter facilement à tous vos montages préférés. Doté de deux arrivées d'airflow, vos coils seront punchés efficacement pour produire un maximum de vapeur à la bonne température. Vous cherchez un setup de qualité apportant une vape stable et abondante ?

Ne cherchez plus, **TRAXX est fait pour vous...**

*Make some space for TRAXX, a box with a real temper. Its sportive appearance allows to reveal a true ambition for power. Indeed, the prominent sides hide two batteries in series, insuring you with a stable tension and giving some dynamic to your setups. Thanks to the potentiometer and to the discrete screen, you will have the possibility to easily choose the tension you wish to obtain. Furnished with all adequate securities, you will be able to vape down till 0.2 ohms. Overall, with a large dripper included, the "cloud chasing" will be at your reach. In fact, this 25 mm RDA will adapt perfectly onto all of your favourite assemblies. With two airflow arrivals, your coils will be effectively punched in order to produce a maximum of vapour at the right temperature. Are you looking for a quality set up, providing you with a stable and abundant vape? You may stop searching, **TRAXX is made for you...***

